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Zápisnica 

z desiateho zasadnutia obecného zastupiteľstva 

obce Vyšný Mirošov zo dňa 30. 12. 2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

Prítomní členovia OZ: Emil Cina, Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Adam Sivák 

Ospravedlnení členovia OZ: Martin Steško, Peter Hoško 

Neospravedlnení členovia OZ: 0 

 

Prítomní: Mgr. Ladislav Košč 



Program zasadnutia: 

 

1. Úvodné náležitosti 

a. Otvorenie zasadnutia 

b. Schválenie programu rokovania OZ 

c. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

d. Voľba návrhovej komisie 

2. Schvaľovanie Návrhu rozpočtu na rok 2025 

3. Vykonanie inventarizácie majetku za rok 2024 

4. Rôzne 

5. Diskusia 

6. Návrh na uznesenie 

7. Záver 

 

 

 

 



1. Otvorenie a úvodné náležitosti 

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Vyšný Mirošov (ďalej ako „OZ“) dňa 30. 12. 2024 

o 18:00 hod. otvorila a viedla starostka obce Jana Stešková. Konštatovala, že na zasadnutí 

súprítomní 5 poslanci a OZ je teda schopné rokovať a uznášať sa. Ostatní členovia obecného 

zastupiteľstva sa z neúčasti ospravedlnili. Zastupiteľstva sa zúčastnil aj hlavný kontrolór obce. 

Starostka predložila a prečítala návrh programu zasadnutia OZ poslancom na schválenie. K 

predloženému programu rokovania neboli vznesené žiadne pripomienky. Poslanci obecného 

zastupiteľstva schválili program zasadnutia Uznesením č. 84/2024 zo dňa 30. 12. 2024 

v počte: 

- za: Emil Cina, Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Adam Sivák 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0. 

 

Za zapisovateľa bola určená: Ing. Dominika Jurová 

Za overovateľov boli určení: Adam Sivák, Michal Miko 

Do návrhovej komisie boli určení: Ladislav Ferenc, Emil Cina, Michal Ferenc 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili zapisovateľa, overovateľov a návrhovú komisiu 

Uznesením č.85/2024 zo dňa 30. 12. 2024 v počte: 

- za: Emil Cina, Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Adam Sivák 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0. 

 

2. Schvaľovanie Návrhu rozpočtu na rok 2025 

 

Starostka obce predložila poslancom obecného zastupiteľstva vytlačený Návrh rozpočtu na 

rozpočtové obdobie 2025. Uviedla, že bol zverejnený na webovej stránke obce a na úradnej 

tabuli. Taktiež uviedla, že návrh rozpočtu bol poslancom zaslaný týždeň pred zastupiteľstvom 

spolu s pozvánkou. Informovala poslancov, že pripomienky k návrhu rozpočtu zo strany 

obyvateľov neboli žiadne. Uviedla že suma podielových daní sa líši od sumy schválenej na 

rok 2025 ale keďže informácia o ich výške bola doručená obci až 27.12.2024 a rozpočet bol 

vypracovaný skôr, obec sa odvíjala od schválenej sumy minulého roka. Uviedla, že podielové 

dane sú znížené o 13% z dôvodu, že financovanie materskej školy prešlo pod Regionálny úrad 



školskej správy. Poslanci obecného zastupiteľstva schválili návrh rozpočtu na rok 2025 a berú 

na vedomie viacročný rozpočet na roky 2026 – 2027 a to Uznesením č. 86/2024zo dňa 30. 12. 

2024 v počte: 

- za: Emil Cina, Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Adam Sivák 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0. 

 

3. Vykonanie inventarizácie majetku za rok 2024 

Starostka obce informovala poslancov obecného zastupiteľstva, že v obci sa začala 

inventarizácia majetku. Informovala, že základná škola a materská škola už inventarizáciu 

vykonali, vykonala sa taktiež inventarizácia hasičskej zbrojnice a na inventarizácii obecného 

úradu sa pracuje. Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie vykonanie inventarizácie 

majetku obce za rok 2024 a to Uznesením č. 87/2024zo dňa 30. 12. 2024 v počte: 

- za: Emil Cina, Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Adam Sivák 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0. 

 

 

4. Rôzne 

V bode rôzne starostka obce uviedla, že boli doručené 4 žiadosti o poskytnutie dotácie 

z rozpočtu obce na rok 2025. Prečítala aj časti Všeobecne záväzného nariadenia obce Vyšný 

Mirošov o poskytovaní dotácie, kde je uvedené, komu sa môže poskytnúť dotácia z rozpočtu 

obce. 

 

a) Žiadosť o poskytnutie dotácie – DHZO Vyšný Mirošov 

Starostka obce prečítala Žiadosť o poskytnutie dotácie, ktorá bola obci doručená. Uviedli 

v nej aj zdôvodnenie použitia finančných prostriedkov ako PHM, zapojenie do 

Podduklianskej hasičskej ligy, kladenie vencov na deň Sv. Floriána ako aj organizáciu 

výročnej členskej schôdze či organizáciu ukážky hasičskej techniky. V žiadosti bola uvedená 

suma 2 000,00 €. Starostka obce navrhla schváliť určitú finančnú dotáciu postupne a to napr. 

pôjde sa na súťaž alebo na akciu, poskytnú sa im finančné prostriedky v určitej výške a do 

mesiaca musia priniesť vyúčtovanie na danú čiastku. Poslanci diskusiou rozhodli, že schvália 

800,00 € dotáciu na základe žiadosti s postupným financovaním podľa návrhu starostky 

obcena súťaže DHZO. Starostka uviedla, že do budúcna chce spolupracovať s dobrovoľným 



hasičským zborom ale s určitými podmienkami spolupráce. Pridelenie dotácie z rozpočtu 

obce vo výške 800,00 € s postupným financovaním poslanci schválili a to Uznesením č. 

88/2024zo dňa 30. 12. 2024 v počte: 

- za: Emil Cina, Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Adam Sivák 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0. 

 

b) Žiadosť o poskytnutie dotácie – Občianske združenie Jackova hora 

Starostka obce prečítala poslancom obecného zastupiteľstva Žiadosť o poskytnutie dotácie 

z rozpočtu obce od občianskeho združenia Jackova hora. Uviedla, že v žiadosti žiadali 

o poskytnutie príspevku 1 000,00 €. Poslanci obecného zastupiteľstva diskusiou skrátili 

dotáciu na výšku 300,00 € a to s odôvodnením, že nebol naplnený hlavný cieľ v žiadosti 

o dotáciu za rok 2024- organizácia Hubertovského dňa s pohostením a zábavou pre občanov 

obce. Poslanci obecného zastupiteľstva schválili výšku dotácie 300,00 € a to Uznesením č. 

89/2024zo dňa 30. 12. 2024 v počte: 

- za: Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Adam Sivák 

- proti: 0 

- zdržali sa: Emil Cina. 

 

c) Žiadosť o poskytnutie dotácie – Združenie Romano Sastipen 

Starostka obce prečítala Žiadosť o presun finančných prostriedkov do roku 2025 ako aj 

Žiadosť o poskytnutie dotácie. Združenie žiadalo o 2 000,00 €. Poslanci obecného 

zastupiteľstva schválili diskusiou 1 000,00 € a presun finančných prostriedkov vo výške 

654,00 € do roka 2025 s podmienkou vyčerpania týchto prostriedkov v roku 2025 a 

to Uznesením č. 90/2024zo dňa 30. 12. 2024 v počte: 

- za: Emil Cina, Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Adam Sivák 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0. 

 

d) Žiadosť o poskytnutie dotácie – TJ Družstevník Vyšný Mirošov 

Starostka obce prečítala žiadosť o poskytnutie dotácie, kde bola uvedená suma 1 000,00 €. 

Poslanci obecného zastupiteľstva rozhodli, že z dôvodu nedoloženia vyúčtovania v minulosti 

dotáciu neschvaľujú a to Uznesením č. 91/2024zo dňa 30. 12. 2024 v počte: 

- za: 0 



- proti: Emil Cina, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Adam Sivák 

- zdržali sa: Michal Miko. 

Následne, aby bolo spravodlivé, že každému žiadateľovi bola krátená žiadosť a preto navrhli 

aby sa TJ Družstevník Vyšného Mirošova schválila suma dotácie vo výške 300,00 €. Poslanci 

obecného zastupiteľstva schválili výšku dotácie 300,00 € a to Uznesením č. 92/2024 zo dňa 

30. 12. 2024 v počte: 

- za: Emil Cina, Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Adam Sivák 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0. 

 

e) Plán činností 

Starostka obce navrhla v máji zorganizovať deň matiek. V júli navrhli zorganizovať športový 

deň a v auguste navrhli zorganizovať výročný 35. ročník festivalu. Poslanci plán činností na 

rok 2025 schválili a to Uznesením č. 93/2024 zo dňa 30. 12. 2024 v počte: 

- za: Emil Cina, Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Adam Sivák 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0. 

 

f) Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2025 

Hlavný kontrolór obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva Návrh plánu kontrolnej 

činnosti na I. polrok roka 2025. Poslanci si predložený návrh vypočuli a preštudovali. Návrh 

poslanci obecného zastupiteľstva schválili a poverili hlavného kontrolóra výkonom kontrol 

podľa plánu kontrolnej činnosti a to Uznesením č. 94/2024 zo dňa 30. 12. 2024 v počte: 

- za: Emil Cina, Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Adam Sivák 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0. 

 

 

5. Diskusia 

 

Do diskusie sa nikto zo zúčastnených neprihlásil. 

 

6. Návrh na uznesenie 

 



Uznesenie bolo prijaté v každom bode programu obecného zastupiteľstva osobitne. 

 

7. Záver 

 

Na záver starostka vyzvala zúčastnených, aby ak majú nejaké pripomienky, tak ich predniesli. 

Keďže sa nikto zo zúčastnených neozval, starostka skonštatovala, že program bol vyčerpaný, 

poďakovala všetkých prítomným za účasť a ukončila rokovanie obecného zastupiteľstva. 

 

Vo Vyšnom Mirošove, dňa 30. 12. 2024 

 

Overovatelia zápisnice:   Adam Sivák  ..................................... 

      Michal Miko  ..................................... 

 

Zapísala:     Ing. Dominika Jurová .................................... 

 

 

 

       ...................................................... 

        Jana Stešková, v. r. 

          Starostka obce Vyšný Mirošov 


